
رئیس کمیسیون کشاورزی: قبل از
هرگونه اعلامی پیگیر پرونده چای
دبش بودیم/مجوز پرورش ۲۱ هزار

مرغ گوشتی صادر شد

محمدجواد عسکری با بیان اینکه قبل از هرگونه اعلامی درباره پرونده
چای دبش، پیگیر آن بودیم، از صدور ۲۱ هزار مجوز پرورش مرغ گوشتی

به منظور تنظیم بازار خبر داد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا؛ محمدجواد عسکری درباره پرونده چای دبش و آخرین اقدامات
صورت گرفته اظهار کرد: ما در کمیسیون کشاورزی مکاتبات خود را
انجام دادیم. اتفاقاً قبل از اینکه اعلامی بشود، کمیسیون کشاورزی

به این موضوع ورود کرده و پیگیریهای لازم را صورت داده بود.

وی گفت: امیدواریم در راستای ماموریتی که دستگاههای نظارتی دارند
این کار را پیش ببریم.

رییس کمیسیون کشاورزی مجلس همچنین درباره برنامهریزی درباره
تنظیم بازار مرغ و تخم مرغ تا پایان سال گفت: خوشبختانه با
پیگیریهایی که صورت گرفته است، ۲۱ هزار مجوز پرورش مرغ گوشتی در
کشور صادر شده است که از این تعداد حدود ۱۷۵۰۰ واحد فعال هستند.
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وی ادامه داد: در بحث فعال ماندنشان به وزارت جهاد کشاورزی اعلام
کردیم نهادهها را در قالب یک برنامه زمانبندی شده در اختیارشان
قرار بدهند که نهادههایی همچون ذرت و سویا برای مرغداریها از

طریق بازارگاه اعلام میشود.

عسکری افزود: در حال حاضر در همه استانها حوزههای نگهداری
نهادهها فعال است و فرایند توزیعشان نیز به روز توزیع میشود و
تقریباً همه مرغداریهای ما فعال هستند. پیش بینی ما این است که
تا پایان سال با تلاشهایی که در حال صورت میگیرد، مشکل خاصی

نداشته باشیم.

وی تصریح کرد: تلاش داریم خرید تضمینی با جدیت لحاظ شود تا
تولیدکننده با انگیزه و رغبت بتواند نسبت به تولید اقدام کند.

سرویس خبری: مجلس و دولت

منبع: ایسنا
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